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Радови на изградњи деонице ауто-пута од Бијељине до Раче почели су у месту
Велика Обарска, недалеко од Бијељине. Ово за Семберију значи живот, поручио је
председник Вучић и додао да ће за око две и по до три године грађани од
Београда до Бијељине моћи да стигну за само сат и пет или 10 минута.
Председница Републике Српске Жељка Цвијановић истакла је да је данас велики и
важан дан за Републику Српску. Српски члан Председништва БиХ Милорад Додик
предложио је да се нова деоница ауто-пута зове "Ауто-пут српског јединства".

  

Александар Вучић изјавио је да ће наша земља са 100 милиона евра финансирати овај
пројекат, као и да ће грађани када буду готови радови, за око две и по до три године,
моћи да стигну од Београда до Бијељине за само сат и пет или 10 минута, уколико не
буде задржавања на граници.
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A post shared by Aleksandar Vučić (@buducnostsrbijeav)

       

"Ми ћемо нашу деоницу ауто-пута Кузмин–Сремска Рача да завршимо за највише годину
дана", рекао је Вучић и додао да је нови мост на Сави већ изграђен и да се сада ради
преостали део пута.

  

"Надам се за две и по до три године, јер није лако данас градити због високих цена
грађевинског материјала и неизвестности око свега и гаса, али ово ће за Семберију да
значи живот. Надам се да ће неки људи да прихвате идеју 'Отвореног Балкана' и да
ћемо моћи без граница да идемо једни ка другима. Замислите да из центра Бијељине
кренете у Београд и да будете за сат и пет или 10 минута и обрнуто. То су велике ствари
за нас", рекао је Вучић.

  

Председник Србије је истакао да Српској неће бити лако да финансијски покрије касније
грађу ауто-пута до Вукосавља и Модриче и Добоја.

  

"Када ово мало кренемо и то мало пара потрошимо, онда ви тражите за даље да
помогнемо још мало. Надам се да ћемо моћи. Зато што не помажемо ту вама, већ себи и
не треба да правимо никакву разлику. Данас је Дан јединства нашег народа. Важно је да
градите, када завршите ово што је за вас најважније до Бањалуке, да се разговара са
Бошњацима да се изгради ауто-пут или брза саобраћајница до Тузле, а онда и до
Сарајева. Надам се да ће неки људи да донесу ту одлуку, да повежемо и Београд и
Сарајево", поручио је Вучић.

  

Председник Вучић истакао је да ће Србија са своје стране градити ауто-пут ка Сарајеву
на два правца: Кузмин–Сремска Рача и од Пожеге до Котромана са изласком на
Вишеград.

 2 / 8

https://www.instagram.com/p/CihROBUsnuW/?utm_source=ig_embed&amp;utm_campaign=loading
https://www.instagram.com/p/CihROBUsnuW/?utm_source=ig_embed&amp;utm_campaign=loading
https://www.instagram.com/p/CihROBUsnuW/?utm_source=ig_embed&amp;utm_campaign=loading
https://www.instagram.com/p/CihROBUsnuW/?utm_source=ig_embed&amp;utm_campaign=loading
https://www.instagram.com/p/CihROBUsnuW/?utm_source=ig_embed&amp;utm_campaign=loading
https://www.instagram.com/p/CihROBUsnuW/?utm_source=ig_embed&amp;utm_campaign=loading
https://www.instagram.com/p/CihROBUsnuW/?utm_source=ig_embed&amp;utm_campaign=loading


У присуству Вучића,  Додика и Жељке Цвијановић, почела градња аутопута Бијељина-Рача. Вучић: Кад завршимо ово, да се разговара са Бошњацима да се изгради ауто-пут или брза саобраћајница до Тузле, а онда и до Сарајева
четвртак, 15 септембар 2022 09:56

  

Остало је на вама, поручио је Вучић. "Ово су резултати који остају, нико то не може да
избрише, ово је оно због чега ће и наша деца да буду поносна", навео је Вучић.

  

Каже да када је обилазио Србију да је видео да га људи чудно гледају када је говорио
како ће добити пречистаче за отпадне воде, као и да су их највише интересовали
путеви.

  

"Једино сви траже путеве и ауто-путеве. Ништа им није важно као оно што их повезује и
олакшава живот, а то су путеви и пруге. То је оно што остане иза нас од све политичке
приче. И када одемо у историју биће шта је то што смо урадили", навео је Вучић.

  

Истакао је да је срећан јер се гради ауто-пут у време тешке економске кризе у свету.

  

"Ни за нас није мало да дамо 100 милиона евра за деоницу Рача–Бијељину, али сам
срећан што тај новац дајемо, не зато што само повезујемо Бијељину и Београд, и у скоро
Нови Сад, али и Брчко, Модричу, Бањалуку, већ и зато што ћемо тиме омогућити и дати
простор простор заједно Србија и Српска инвеститорима који желе да дођу са обе
стране Дрине. Од тога нема важније ствари, када могу брже једни друге да посећују и
брже робу да размењују", навео је Вучић.

  

Вучић је рекао да после три месеца од отварања ауто-пута "Милош Велики" нико у
Србији више неће да користи Ибарску магистралу, као и да нико готово да не би знао да
оде до Ниша без ауто-пута, што показује да се градњом ауто-путева успостављају нови
стандарди.

  

Вучић је поручио да ће Србија финансирати 80 одсто деонице Бијељна–Рача и да новац
за тај пројекат неће каснити ни дан. Јер код нас нема кашњења и сваки динар добићете
на време, додао је председник Србије.

  

Додик: Да се нова деоница зове "Ауто-пут српског јединства"
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Српски члан Председништва БиХ Милорад Додик предложио је да се нова деоница
ауто-пута, која почиње да се гради, од Раче до Бијељине, зове "Ауто-пут српског
јединства", поручујући да лошим и похабаним путевима људи само одлазе, док новим,
ауто-путевима људи долазе.

  

Додик је захвалио на помоћи и подршци Србијe и истакао да председник Александар
Вучић никада није оклевао да помогне Српској и покаже свој однос на најбољи начин.

  

"А нама је то потребно, да после година исказивања братске љубави, без конкретних
аранжмана, последњих година заједно обележавамо неколико значајних датума,
инвестирамо заједно у путеве и друге пројекте", рекао је Додик.

  

Указао је да нема општине у РС, укључујући и Брчко, у којој нема једног пројекта који
финансира или суфинансира Србија.

  

"То је нама важно. Желим да добијем сагласност од вас, да се овај пут, деоница и део
према Брчком, све до спајања са ауто-путем '9. Јануар', зове 'Ауто-пут српског
јединства'", рекао је Додик.

  

Додао је да ће нови пут значити за цео крај, јер је то један од највећих инфаструктурних
пројеката тог дела РС.

  

"Ићи ћемо и даље, до Приједора, Новог града. У преговорима смо за израду пројектне
документације за брзу саобраћајницу од Бијељине, све до Сокоца, јер желимо у да се
'сретнемо' у Вишеграду, а онда од Вишеграда да наставимо до Требиња. Да Република
Српска буде повезна ауто-путем", рекао је Додик.

  

Констатовао је да ће за то требати много средстава, хтења и воље, али и да је РС
способна и спремна да то уради.
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"Када смо пре 10 година рекли да хоћемо ауто-пут од Бијељине довде, многи су били
скептични, сада је то реалност. Верујем да ћемо за четири или пет година имати спојену
деоницу пута све до Добоја, где је већ спојен пут до Бањалуке и да ћемо обележити
један од највећих успеха таквим повезивањем", рекао је Додик.

  

Како је рекао, управо то је "Отворени Балкан", који подразумева укидање баријера.

  

"Имамо проблем са другима у БиХ, који то сматрају као неку 'српску подвалу'. Али, не
смета им да од мене траже то. Чланови Председништва БиХ тражили су ми на Брду код
Крања да замолим Вучића да их третирају као 'Отворени Балкан', да ја то испреговарам
и договорим. Рекао сам им – питајте га ви, ви бисте добили бенефите, а не бисте да
уђете у ту иницијативу. Није то Вучићев процес, већ наш", рекао је Додик.

  

Захвалио је свима који су ангажовани на изградњи ауто-пута.

  

"Ово ће значити много, проширити видике, неће поделити никога, јер ћемо обезбедити
да све буде интегрисано", рекао је Додик.

  

Цвијановић: Велики и важан дан за Републику Српску

  

Председница Републике Српске Жељка Цвијановић поручила је да је данас велики и
важан дан за Републику Српску.

  

"Срећна са што смо данас окупљени овим важним и великим послом. Данас, када
славимо Дан српског јединства, слободе и националне заставе, окупили смо се да
обиљежимо почетак изградње ауто-пута који ће спојити Бијељину и Рачу, Семберију и
Срем, Српску и Србију", рекла је Цвијановићева, поручивши да су односи Републике
Српске и Србије најбољи до сада.
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Истакла је да градња ауто-пута Рача–Бијељина није само плод успешне сарадње, већ и
симбол јединства.

  

Додала је да Република Српска никада није крила да је повезивање са Србијом у сваком
погледу њен витални интерес и стратешки циљ.

  

"Али, наша сарадња није нити ће икада бити на било чију штету, баш као што није ни овај
ауто-пут који ће бити од користи свим народима, прије свега у БиХ и Србији, али и много
шире од тога", нагласила је Цвијановићева.

  

Указала је да је поносна на све заједничке пројекте са Србијом широм Републике
Српске, али и на испружену руку према другима, која никада није била знак слабости,
већ одраз снаге и одговорности.

  

"Градећи путеве желимо да градимо мостове сарадње и добре односе са свима у
региону" истакла је Цвијановићева, изразивши срећу и понос што су данас највиши
званичници Републике Српске и Србије окупљени овим великим и важним поводом.

  

Истакла је да не постоји ништа логичније и природније од међусобне братске сарадње и
зато ће она у будућности јачати, не правдајући се никоме због тога.

  

"Срећна сам што данас започињемо изградњу овог ауто-пута, јер је то још један важан
корак у правцу нашег снажнијег повезивања. Ова модерна саобраћајница сутра ће
повезивати Бијељину и Рачу, а за неколико година биће само једна дионица на ауто-путу
од Бањалуке до Београда. Увјерена сам да је то наш заједнички сан, који ће у
најскоријем могућем року постати реалност", поручила је Цвијановићева.

  

БИЈЕЉИНА - Радови на изградњи деонице ауто-пута од Бијељине до Раче почели
су данас у месту Велика Обарска, недалеко од Бијељине, у присуству председника
Србије Александара Вучића, члана Председништва и председнице Републике
Српске Милорада Додика и Жељке Цвијановић.
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У присуству Вучића,  Додика и Жељке Цвијановић, почела градња аутопута Бијељина-Рача. Вучић: Кад завршимо ово, да се разговара са Бошњацима да се изгради ауто-пут или брза саобраћајница до Тузле, а онда и до Сарајева
четвртак, 15 септембар 2022 09:56

  

На свечаном отварању радова, на Дана српског јединства, слободе и националне
заставе, заједничког празника Србије и Републике Српске, присуствују и министар
грађевинарства, саобраћаја и инфраструктуре Томислав Момировић, министар
енергетике Српске Петар Ђокић, министар саобраћаја и веза Недељко Ћорић и други
министри.

  

Свечаност је почела интонирањем химне, а на бини постављеној на градилишту виоре се
српске заставе.

  

Деоница Бијељина - Рача у Републици Српској наставак је ауто-пута од Беогада ка
Сарајеву.

  

Српски члан Председништва БиХ Милорад Додик раније је најавио да ће деоница
ауто-пута од Бијељине до Раче од 20 километара бити у функцији за две и по до три
године.
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Како је рекао, радови се финансирају средствима Владе Републике Српске и оним што
ће дати Влада Србије.

  

Председник Србије Александар Вучић раније је најавио да ће Србија дати 100 милиона
евра за градњу деонице ауто-пута од Бијељине до Раче.

  

Ауто-пут Бијељина-Рача биће настављен на нови мост на Сави на граници са Србијом и
деоницом Кузмин - Сремска Рача од 18 километара у Србији.

  

Према подацима Аутопутева Републике Српске, предвиђена је градња ауто-пута на
траси Вукосавље - Брчко - Бијељина - Рача укупне дужине око 70 километара.

  

Када је реч о деоници од Бијељине и Раче, предвиђена је градња Петље Бијељина
Сјевер са наплатном станицом, Петље у зони између насеља Велика Обарска и
Батковић, као чвориште и везу са брзим путем из правца Павловић моста.

  

Градиће се и чеоне наплатне станице на крају деонице, нови царински терминал на делу
трасе на крају дионице и база за одржавање.

  

У оквиру ауто-пута градиће се и мостови, вијадукти, подвожњаци, надвожњаци и
одмориште типа обостране станице, као и и остали објекти.

  

Након отварања радова, лидери две земље упутиће се у Бијељину, где је Влада
Републике Српске приредила прославу Дана српског јединства, слободе и заставе.

  

(РТС-Танјуг)
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